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Številka: 03201-8/2016                      TOČKA 2 

Datum:  29. 9. 2016 

 
 

Z A P I S N I K 
13. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, 

ki je bila v sredo, 28. 9. 2016 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 
 

 

 

1. TOČKA 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
 
Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 16 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 
sklepčnost zagotovljena. 
 
Prisotni: 
Arzenšek Anita, Čufar Zdravko, Haložan Marijan, Jurgec Janko, Klajnšek Rok, Kavaš Andreja, Mer-
kuš Jožef, Mihalič Franjo, Ornik Srečko, Pust Boris, Rauter Martina, Rožman Romana, Stajnko 
Doroteja, Strnad Matjaž, Trstenjak Zvonimir, Visočnik Marjana. 
 
Odsotni: 
Aleš Kobal, Mlaj Bojan, Obreht Anton. 
 
Ostali prisotni: 
Marko Soršak - župan, Peter Cokan - direktor občinske uprave, Metka Meglič, Janja Šijanec, Kar-
men Purg, Irma Bračko, Vanja Jus, Maja Krajnc, Veronika Tonejc, Stanko Rafolt, - strokovne služ-
be, Drago Žura - predsednik nadzornega odbora, Barbara Vodan Jecelj – JMSS Maribor, Srečko 
Štajnbaher – Zavod za varstvo kulturne dediščine, Mira Prel – OŠ FLV Slivnica, Alojz Velički – OŠ 
Dušana Flisa Hoče, Miha Lovše – nevladne organizacije, Bojan Strainer – Mestna občina Maribor, 
Metka Oberlajt - zapisnikar. 
 
 

2. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 12. REDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 1:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 12. redne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 15 PROTI: / 
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3. TOČKA 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 2. IZREDNE SEJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 2:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 2. izredne seje Občinskega sveta 
Občine Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 14 PROTI: / 

 
 

4. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Župan Marko Soršak je predlagal spremembo dnevnega reda, in sicer se 12. točka »Obravnava in 
potrditev Odloka o mladini v Občini Hoče-Slivnica« uvrsti na konec.  
 
Na glasovanje je dal naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 3: 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 13. redne seje Občinskega sve-
ta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 
2. Pregled in potrditev zapisnika 12. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 2. izredne seje. 
4. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 
5. Obravnava in potrditev Letnega poročila 2015 Javnega medobčinskega stanovanjskega 

sklada Maribor. 
6. Obravnava in potrditev Odloka o razglasitvi kulturnih spomenikov lokalnega pomena na 

območju Občine Hoče-Slivnica - prva obravnava. 
7. Obravnava in potrditev Sklepa o soglasju k sistemizaciji in normativih delovnih mest ter 

organizaciji dela v Javnih vzgojno-izobraževalnih in varstvenih zavodih v Občini Hoče-
Slivnica (predšolska vzgoja) in Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih v Občini 
Hoče-Slivnica. 

8. Obravnava in potrditev sistemizacije delovnih mest za nadstandardni program OŠ Dušana 
Flisa Hoče. 

9. Obravnava in potrditev sistemizacije delovnih mest za nadstandardni program OŠ Franca 
Lešnika -Vuka Slivnica pri Mariboru. 

10. Obravnava in potrditev sklepa o subvencioniranju šolskih kosil za učence iz socialno manj 
vzpodbudnih okolij. 

11. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 
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vzgojno-izobraževalnega in varstvenega zavoda Osnova šola Dušana Flisa Hoče – po skraj-
šanem postopku. 

12. Obravnava in potrditev Deklaracije TTIP FREE ZONE – občina brez tajnih sporazumov. 

13. Seznanitev z Odlokom o koncesiji za upravljanje in rabo Mariborskega Pohorja z vzorcem 
koncesijske pogodbe. 

14. Obravnava in potrditev Sklepa o izstopu Občine Hoče-Slivnica iz članstva Združenja občin 
Slovenije – ZOS. 

15. Seznanitev Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica o aktivnostih na podlagi Strokovnih pod-
lag za izboljšanje javnega potniškega prometa v Občini Hoče-Slivnica, s katerimi se je 
Občinski svet seznanil na svoji 11. redni seji, dne 25.5.2016. 

16. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje člana sveta zavoda – Zavod za turizem 
Maribor – Pohorje. 

17. Obravnava in potrditev predloga za imenovanje člana sveta zavoda Mladinski dom Maribor. 
18. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra. 
19. Obravnava in potrditev Odloka o mladini v Občini Hoče-Slivnica - prva obravnava. 

20. Pobude in vprašanja. 

 
SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 
 

5. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV LETNEGA POROČILA 2015 JAVNEGA MEDOBČINSKEGA 

STANOVANJSKEGA SKLADA MARIBOR 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala predstavnica JMSS Maribor Barbara Vodan Jecelj. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za finance Srečko Ornik.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 4:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Letno poročilo 2015 Javnega medobčin-
skega stanovanjskega sklada Maribor. Letno poročilo 2015 vsebuje: Revizijsko poročilo 
2015, Poročilo o delu 2015, Realizacijo finančnega načrta 2015, Računovodsko poročilo 
2015 s priloženim Poročilom o popisu na dan 31. 12. 2015. Ugotovljeno povečanje 
sredstev na računih v višini 499.086 € se uporabi za financiranje delovanja JMSS Mari-
bor v letu 2015. 
Sprejme se odpis osnovnih sredstev v višini 1.822,48 €, odpis drobnega inventarja v 
višini 3.272,21 € in odpis neizterljivih terjatev za umrle najemnike, ki niso zapustili 
premoženja, v višini 62.822,12 €. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O RAZGLASITVI KULTURNIH SPOMENIKOV 
LOKALNEGA POMENA NA OBMOČJU OBČINE HOČE-SLIVNICA – prva obravnava 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal predstavnik Zavoda za varstvo kulturne dediščine Srečko Štajnbaher. 
 
Stališče je podal predsednik Odbora za komunalo Zvonimir Trstenjak in podpredsednik Statutarno 
pravne komisije Rok Klajnšek. Statutarno pravna komisija je potrdila odlok v prvi obravnavi s pri-

pombo, da se ažurirajo parcelne številke na dan 28.9.2016. 

 
Razpravljali so člani sveta: Srečko Ornik, Zdravko Čufar, Jožef Merkuš. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal predstavnik Zavoda za varstvo kulturne dediščine Srečko 
Štajnbaher. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak predlagal, da se glede na dane pripombe odlok ustrez-
no dopolni in da ponovno v prvo obravnavo. 
 
Vprašal je, kdo se s takšnim predlogom strinja. 
ZA: 16 (od 16 prisotnih) 
 

 
7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O SOGLASJU K SISTEMIZACIJI IN NORMATIVIH 
DELOVNIH MEST TER ORGANIZACIJI DELA V JAVNIH VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNIH IN 
VARSTVENIH ZAVODIH V OBČINI HOČE-SLIVNICA (PREDŠOLSKA VZGOJA) IN SKLEPA 

O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV V JAVNIH VRTCIH V OBČINI HOČE-SLIVNICA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče Alojz Velički in pomočnica ravnatelja 
OŠ FLV Slivnica Mira Prel.  
 
Stališče je podala podpredsednica Odbora za družbene dejavnosti Anita Arzenšek in predsednik 
Odbora za finance Srečko Ornik. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednje sklepe: 
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SKLEP ŠT. 5:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o soglasju k sistemizaciji in normativih 
delovnih mest ter organizaciji dela v  Javnem vzgojno-izobraževalnem in varstvenem 
zavodu Osnovna šola Dušana Flisa Hoče (Vrtec Hoče in Vrtec Rogoza).  

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT. 6:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o soglasju k sistemizaciji in normativih 
delovnih mest ter organizaciji dela v Javnem vzgojno-izobraževalnem in varstvenem 
zavodu Osnovna šola Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru (Vrtec Slivnica). 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 

SKLEP ŠT. 7:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o določitvi cen programov v javnih vrt-
cih v Občini Hoče-Slivnica. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST ZA  
NADSTANDARDNI PROGRAM OŠ DUŠANA FLISA HOČE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče Alojz Velički. 
 
Stališče je podala podpredsednica Odbora za družbene dejavnosti Anita Arzenšek.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 8:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k predlagani sistemizaciji delovnih 
mest za nadstandardni program Osnovne šole Dušana Flisa Hoče za šolsko leto 
2016/2017. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SISTEMIZACIJE DELOVNIH MEST ZA NADSTANDARDNI 
PROGRAM OŠ FRANCA LEŠNIKA - VUKA SLIVNICA PRI MARIBORU 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala pomočnica ravnatelja OŠ FLV Slivnica Mira Prel.  
 
Stališče je podala podpredsednica Odbora za družbene dejavnosti Anita Arzenšek.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 9:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje soglasje k predlagani sistemizaciji delovnih 
mest za nadstandardni program Osnovne šole Franca Lešnika-Vuka Slivnica pri Maribo-
ru za šolsko leto 2016/2017. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
10. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O SUBVENCIONIRANJU ŠOLSKIH KOSIL ZA 
UČENCE IZ SOCIALNO MANJ VZPODBUDNIH OKOLIJ 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal ravnatelj OŠ Dušana Flisa Hoče Alojz Velički. 
 
Stališče je podala podpredsednica Odbora za družbene dejavnosti Anita Arzenšek.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 10:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi sklep o subvencioniranju cene šolskih kosil 
učencem iz socialno manj vzpodbudnih okolij v osnovnih šolah občine Hoče-Slivnica. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
 

11. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 
USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA IN VARSTVENEGA ZAVODA 

OSNOVA ŠOLA DUŠANA FLISA HOČE – po skrajšanem postopku 

 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podala strokovna sodelavka Irma Bračko.  
 
Stališče je podala podpredsednica Odbora za družbene dejavnosti Anita Arzenšek.  
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 11:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega in varstvenega zavoda Osnovna šola 
Dušana Flisa Hoče – po skrajšanem postopku. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 15 PROTI: / 

 

 
12. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DEKLARACIJE TTIP FREE ZONE – OBČINA 
 BREZ TAJNIH SPORAZUMOV 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal predstavnik nevladnih organizacij Miha Lovše. 
 
Stališče je podala predsednica Odbora za kmetijstvo Andreja Kavaš in predsednica Odbora za gos-
podarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina Rauter. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 12:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Deklaracijo TTIP FREE ZONE – občina brez 
tajnih sporazumov. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 16 PROTI: / 

 

 
13. TOČKA 

SEZNANITEV Z ODLOKOM O KONCESIJI ZA UPRAVLJANJE IN RABO  
MARIBORSKEGA POHORJA Z VZORCEM KONCESIJSKE POGODBE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Uvodno obrazložitev je podal predstavnik Mestne občine Maribor Bojan Strainer.  
 
Stališče je podala predsednica Odbora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina 
Rauter. 
 
Razpravljali so člani sveta: Martina Rauter, Srečko Ornik, Jožef Merkuš. 
 
Na vprašanja iz razprave je odgovarjal predstavnik Mestne občine Maribor Bojan Strainer. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 13:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z Odlokom o koncesiji za upravljanje in 
rabo Mariborskega Pohorja z vzorcem koncesijske pogodbe. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  16 
ZA: 13 PROTI: / 

 

 
14. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O IZSTOPU OBČINE HOČE-SLIVNICA  
IZ ČLANSTVA ZDRUŽENJA OBČIN SLOVENIJE – ZOS 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 14:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Sklep o izstopu Občine Hoče-Slivnica iz član-
stva Združenja občin Slovenije – ZOS. 
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SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 15 PROTI: / 

 

 
15. TOČKA 

SEZNANITEV OBČINSKEGA SVETA OBČINE HOČE-SLIVNICA O AKTIVNOSTIH NA POD-
LAGI STROKOVNIH PODLAG ZA IZBOLJŠANJE JAVNEGA POTNIŠKEGA PROMETA V 

OBČINI HOČE-SLIVNICA, S KATERIMI SE JE OBČINSKI SVET SEZNANIL NA  
SVOJI 11. REDNI SEJI, DNE 25.5.2016 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podala strokovna sodelavka Janja Šijanec. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 15:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica se seznani z aktivnostmi na podlagi Strokovnih pod-
lag za izboljšanje javnega potniškega prometa v Občini Hoče-Slivnica, s katerimi se je 
Občinski svet seznanil na svoji 11. redni seji, dne 25.5.2016. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 15 PROTI: / 

 

 
16. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE ČLANA SVETA ZAVODA – 
ZAVOD ZA TURIZEM MARIBOR – POHORJE 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 
Merkuš. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 16:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za člana sveta zavoda – Zavod za turizem Maribor - 
Pohorje imenuje Petra Cokana. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 14 PROTI: / 
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17. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGA ZA IMENOVANJE ČLANA 
 SVETA ZAVODA MLADINSKI DOM MARIBOR 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Jožef 
Merkuš. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 17:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica za člana sveta zavoda Mladinski dom Maribor ime-
nuje Anito Arzenšek. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 13 PROTI: / 

 

 
18. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA  
GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 

 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 
Obrazložitev je podala strokovna sodelavka Metka Meglič. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 18:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega jav-
nega dobra na zemljiščih parc. št. 536/6, 534/2, 530/2, 530/6, k.o. 699 Hočko Pohor-
je. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 15 PROTI: / 

 
 

19. TOČKA 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O MLADINI V OBČINI HOČE-SLIVNICA  

- PRVA OBRAVNAVA 
 
Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
 



 

11 

 

Obrazložitev je podala strokovna sodelavka Karmen Purg. 
 
Stališče je podala predsednica Odbora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem Martina 
Rauter in podpredsednik Statutarno pravne komisije Rok Klajnšek. 
 
Razpravljali so člani sveta: Martina Rauter in Franjo Mihalič. 
 
Po končani razpravi je župan Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 19:  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o mladini v Občini Hoče-Slivnica v prvi 
obravnavi. 

SKLEP JE SPREJET. 
 
Glasovanje: 
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15 
ZA: 13 PROTI: / 

 

 
20. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA  
 

ZVONIMIR TRSTENJAK 
1. Podal je pobudo za sanacijo Poljanščice, ki ob večjih količinah padavin poplavlja. 
2. Opozoril je, da je v krožišču v Hočah izpadlo nekaj kock. 
3. Na spletni strani občine je zasledil novico o zamenjavi vodovodnih cevi v Novi ulici, rok za 
zamenjavo je 30.10.2016, kar je zelo dolgo. Kdaj bo pa potem še cesta, da ne bo zmanjkalo časa?  
4. Predlagal je, da se na spletni strani, kjer je posnetek občine iz zraka popravi naslov in se zapiše  
Občina Hoče-Slivnica iz zraka. 
 
ROK KLAJNŠEK 
1. Podal je predlog, da bi občina Turističnemu društvu Oreh omogočila koriščenje prostorov v 
stavbi AMD Orehova vas (nekdanji prostori krajevnega urada) in plačevala mesečne stroške, ki 
znašajo približno 60€. 
 
SREČKO ORNIK 
1. Postavil je vprašanje, zakaj so vsi dobitniki občinskih nagrad iz Hoč.  
 
JOŽEF MERKUŠ 
1. Podal je obrazložitev glede podelitve občinskih priznanj in nagrad.  
Na razpis za poselitev priznanj in nagrad občine je prispelo 19 predlogov. 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je izločila predlog za Mileno Crnjac in Joži-
co Repnik. Predloga sta bila oddana po roku.  
Prav tako je bil izločen predlog za Odbojkarski klub Hoče, ki ga je podal član kluba, ampak v njiho-
vem imenu. V skladu z 12. členom Odloka o priznanjih in nagradah Občine Hoče-Slivnica predlaga-
telj zase ne more podati predloga. 
Prav tako do priznanja nista upravičeni Cvetka Kotnik in Dragica Frangež, ki sta bili predlagani za 
priznanje oz. zahvalo občine. Navedeno priznanje se v skladu z odlokom ne podeljuje fizičnim ose-
bam.  
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Spominska plaketa se podeli samo ena, zato se je komisija na podlagi podanih obrazložitev odloči-
la, da predlaga Draga Kvasa za dobitnika plakete. 
 
 
Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je župan Marko Soršak vsem prisotnim zahvalil za udeležbo in 
ob 1945 sejo zaključil. 
 
 
Zapisala:                            OBČINA HOČE-SLIVNICA 

Metka Oberlajt                                                                                     ŽUPAN 

dr. Marko SORŠAK, univ. dipl. gosp. inž.  
 
 


